



**PRODUCT INFO
& DATASHEET**

SICOCYPER 2% HI-CIS Pour on (Cypermethrin 2% Hi-Cis Pour on) For control of animal ectoparasites

PRODUCT DESCRIPTION

Ready for use ECTOPARASITICIDE containing 20 mg cypermethrin high cis per ml. Acts quickly against ticks, flies, keds, lice on cattle, sheep, goats and camels.

Pour a line of SICOCYPER on the back of the animal from neck to tail and on areas heavily infested by insects. SICOCYPER spreads automatically all over the body.

Cattle, camel :

8-10 ml SICOCYPER for 100 kg b.w.
16-20 ml SICOCYPER for 200-300 kg b.w.
25-30 ml SICOCYPER for animals over 300 kg b.w.

Goats, sheep :

1 ml per 5 kg b.w. Maximum 20 ml
Repeat the treatment after 4-6 weeks if necessary. Treat animals under 4 weeks of age with care.

SAFETY PRECAUTIONS

Store out of reach of children. Wash hands thoroughly after use. Put protective clothing during use and avoid direct contact with the product. In case of eye irritation, wash eyes with plenty of clean water for minimum 15 minutes.

PRECAUTIONS

Veterinary use only. Store cool and dry.
Flammable.

The usage of this product is beyond the control of the manufacturer. No liability whatsoever shall attach for any loss or damage arising from the use or the storage of this product.

DESCRIPTION DU PRODUIT

SICOCYPER 2 % HI-CIS POUR ON est un ECTOPARASITICIDE prêt à l'emploi contenant 20 mg cyperméthrine high cis par ml. Agir vite contre les tiques, les mouches, les mélophages et les poux chez les bovins, ovins, caprins et chameaux.

Appliquer une ligne du produit sur le dos de l'animal et les endroits où se trouvent la plupart des insectes. SICOCYPER se répartit automatiquement sur tout le corps.

Bovins et chameaux :

8-10 ml de SICOCYPER pour 100 kg de p.v.
16-20 ml de SICOCYPER pour 200-300 kg p.v.
25-30 ml de SICOCYPER pour animaux de plus de 300 kg.

Caprins, ovins :

1 ml par 5 kg de p.v. Maximum 20 ml
Répéter le traitement après 4-6 semaines. Traiter les animaux de moins de 4 semaines avec prudence.

RECOMMANDATIONS D'EMPLOI

Conserver à l'abri des enfants. Bien laver les mains après utilisation. Mettre des vêtements protecteurs pendant l'utilisation et éviter le contact direct avec le produit. En cas de contact avec les yeux : bien arroser les yeux avec beaucoup d'eau propre pendant minimum 15 minutes.

PRECAUTIONS

Usage vétérinaire uniquement. Conserver au frais et au sec. Inflammable.

Le fabricant décline toute responsabilité pour les préjudices dus au stockage et ne sera pas tenu responsable d'une utilisation inadéquate et non conforme aux recommandations du produit.